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1. Nyt fra ledelsen 

• Info om Playful Learning 

• Refleksioner fra Dialogmødet 30.1. 

• Ny skolestruktur procedure 

-Info om Playful Learning: 

• Vi har haft besøg af en konsulent, der 

ønsker at bringe vores erfaringer og viden 

fra Playful learning i Solen, videre til en 

specialskole i England. 

• Der er artikler i pressen og på Facebook 

om de forløb der pt. er i gang om stærke 

fællesskaber / Billund Builds 

 

-Reflektioners fra Dialogmødet: Udsagn af det der 

er hørt på mødet; 

• På mødet fornemmede man forskellige 

politiske meninger om nødvendigheden af 

strukturrapporten. Der syntes at være 

forskellig politiske holdninger og politiske 

mål med bestillingen af rapporten. 

• ”Det er ikke en sparerunde” -men en 

mulighed for at optimere det samlede 

skoletilbud i Billund Kommune, hvor målet 

er at højne kvaliteten. 

• Der lukkes ikke skoler men forskellige 

overvejelser bringes i spil eks. 

skoledistrikter, særlige afdelinger etc. 

 
-Ny skolestruktur procedure: 
Som en del af strukturanalysen på skoleområdet 
skal BDO lave en række skoleworkshops og fem 
’løsningsrum’ med forskellige interessenter. 
-Løsningsrum 1: Skoledere  
-Løsningsrum 2: 2 fagprofessionelle - en lærer og 
en pædagog 



-Løsningsrum 3: 2 elevrepræsentanter 
-Løsningsrum 4: 2 forældrerepræsentanter  
--Løsningsrum 5: repræsentanter for 
civilsamfundet 

2. Princip for meddelelsesbog 

- medarbejder præsenteres på fællesmøderne i 

uge 8. 

Birgitte gennemgår udkastet til Vestre Skoles 

princip. -Det godkendes.  

3. Playful learning og PL evalueringsrapport 

- Nedslag i anbefalingerne for Vestre Skole. 

Birgitte har trukket overskrifter og anbefalinger ud 

af rapporten. De udleveres som bilag, der 

gennemgås og drøftes.  

4. Renovering af toiletter 

Vi går ned og ser det næsten færdige resultat 

Toiletterne besigtiges af bestyrelsen. Der var stor 

tilfredshed over de resultater der indtil nu er nået. 

5. Årsregnskab 2022 

- kort gennemgang 

Birgitte gennemgår årsregnskab for 2022 og 

forklare de enkelte områder. Vi har stadig et godt 

solidt økonomisk råderum, der giver os 

handlemuligheder. Der drøftes forskellige 

områder, hvor skolen kunne investere eks. 

udeområder. Skolen ønsker dog at beholde 

størstedelen disponibel. 

6. evt.  -Vi drøftede brugen af Puff-Bars, der er et nyt 

”rusmiddel” blandt helt unge i Danmark, som vi 

som voksne ikke har erfaring med. Har været 

drøftet i klasserne i de ældste klasser. 

-Byrådets beslutning om at renovere skolen 

gymnastiksale -i stedet for at bygge en hal, 

diskuteres. Der er frustration over beslutningen og 

evt. handlemuligheder drøftes iblandt de 

forældrevalgte i bestyrelsen -bl.a. indlæg i pressen 

eller fundraising hos private. 

 

 


